



West Nipissing Ouest

CORPORATION OF THE MUNICIPALITY OF WEST NIPISSING

Council - Committee of the Whole

Resolution # 2026-265
Title: Adopt Comprehensive Zoning By-law 2026-58
Date: August 11, 2026

Moved by: Councillor Daniel Gagné
Seconded by: Councillor Jamie Restoule

WHEREAS Council has reviewed the proposed Comprehensive Zoning By-law No. 2026-58, which establishes zoning regulations for lands within the Municipality of West Nipissing in accordance with the Planning Act;
AND WHEREAS By-law No. 2026-58 repeals and replaces the Municipality's previous zoning by-laws;
NOW THEREFORE BE IT RESOLVED THAT Council adopts Comprehensive Zoning By-law No. 2026-58, attached hereto, pursuant to Section 34 of the *Planning Act*, R.S.O. 1990, c. P.13, as amended;
AND FURTHER THAT the Mayor and Clerk be authorized to execute By-law No. 2026-58 and any documents necessary to give effect to this resolution.

CARRIED



West Nipissing Ouest

CORPORATION DE LA MUNICIPALITÉ DE NIPISSING OUEST

Conseil - Comité plénier

Résolution # 2026-265
Titre: Adopter le règlement de zonage global 2026-58
Date: le 11 août 2026

Proposé par: Councillor Daniel Gagné
Appuyé par: Councillor Jamie Restoule

ATTENDU QUE le Conseil a examiné le projet de règlement de zonage global n° 2026-58, qui établit les règles de zonage applicables aux terrains situés dans la municipalité de West Nipissing, conformément à la Loi sur l'aménagement du territoire;

ATTENDU QUE le règlement n° 2026-58 abroge et remplace les règlements de zonage antérieurs de la municipalité;

IL EST DONC RÉSOLU que le Conseil adopte le règlement de zonage global n° 2026-58, ci-joint, conformément à l'article 34 de la Loi sur l'aménagement du territoire, L.R.O. 1990, chap. P.13, telle que modifiée;

ET, EN OUTRE, que le maire et le greffier sont autorisés à signer le règlement n° 2026-58 et tout document nécessaire à la mise en œuvre de la présente résolution.

ADOPTÉ